
Vantaan ratikan esittely vanhusneuvostolle

MI, HW

Henry Westlin esittelee Vantaan ratikan valmistelun tilannetta vanhusneuvostolle.

Vanhusneuvosto 2.3.2023

Päätös:
Päätettiin
a) tuoda esiin vanhusneuvoston kommentit valmistelun aineistosta ja tilanteesta. 

Vanhusneuvosto muistutti esteettömyyden tärkeydestä ikäihmisille. Esimerkiksi pysäkkien sijainti ja 
kulku niille on tärkeää esteettömyyden kannalta. Jos kulkuyhteydessä on paljon liikennevälineen 
vaihtoja, se on hankalaa vanhuksille. Vaihtoyhteyksien esteettömyyttä on mietittävä tarkoin. 
Muistutettiin, että ratikan pitkä pysäkin väli ei saa olla kohtuuttoman pitkä, jotta ikäihmiset pystyvät 
hyödyntämään ratikkaa. Muistutettiin, että suunnittelussa tulee huomioida ratikan vaikutus koko 
liikenne verkostoon. Ikääntyneiden näkökulmasta on tärkeää, että liikenneverkossa ei ole katvealueita. 
Tuotiin esiin, että matalat lipunhinnat ovat tärkeä asia ikäihmisille.

Toivottiin lisää tietoa superbussivaihtoehdosta ja Westlin ilmotti, että siitä julkaistaan selvitys parin 
viikon sisällä.
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